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Cílem bakalářské práce autorky Jany Kostelníkové bylo zanalyzovat a přiblížit problematiku 
rodinných zemědělských farem v oblasti Jevíčska v Pardubickém kraji, prozkoumat 
perspektivy daných farem a navrhnout možná zlepšení do budoucna. Tyto cíle bakalářská 
práce splnila a odpovídá zadání. 

Bakalářská práce je zpracována po všech stránkách kvalitně, je v ní patrný zájem autorky o 
téma rodinných farem a problematiku s nimi spojenou. Teoretická část poskytuje dostatečný 
přehled o fungování rodinných farem a jejich specifickém postavení v zemědělském odvětví. 
Popisuje podrobně obtíže, kterým čelí majitelé rodinných farem a uvádí i srovnání 
s rodinnými farmami v zahraničí. Zhodnocuje silné i slabé stránky tohoto způsobu 
hospodaření. 

Praktická část obsahuje terénní výzkum na čtyřech konkrétních farmách z oblasti Jevíčska. 
Popis všech farem je dostatečný, každá z nich se zabývá různými druhy zemědělské výroby, 
přičemž autorka uvádí rozdílné způsoby, jakými tyto farmy přispívají k ochraně životního 
prostředí či větší životní pohodě zvířat. Autorka rovněž zdůrazňuje zajímavosti a specifika 
podnikání u každé z těchto farem. U farmy Skácel - Jevíčko mohla být doplněna 
fotodokumentace, tak jako je tomu u ostatních farem. Závěrem je pro každou z farem 
vypracována SWOT analýza, která přehledně shrnuje silné a slabé stránky a možnosti rozvoje 
zkoumaných farem, což je v souladu s cílem stanoveným pro tuto práci. 

Práce je vyhotovena důsledně a zodpovědně, obsahuje výsledky z dobře provedeného 
vlastního terénního výzkumu, který přináší cenné informace a zajímavosti přímo ze života 
jednotlivých farmářů. V práci jsem nenašel žádné zásadní nedostatky, které by snižovaly 
kvalitu jejího provedení. Za zmínku stojí, že autorka sama si je vědoma limitů své práce, 
v kapitole Diskuze uvádí, že pro její práci je omezující nízký počet zkoumaných farem, a že 
výzkum se soustředí zejména na kvalitativní stránku více než na kvantitativní. 



Otázky k obhajobě: 
Bylo by vhodné doporučit rodinným farmářům, aby se více sdružovali do asociací a 
profesních spolků? 
Jelikož j e j ako j eden z hlavních problémů uváděna složitost čerpání dotací, mohly by 
tyto spolky farmářům pomoci v jejich získávání? 

Doporučení k obhajobě: práci doporučují k obhajobě 

Hodnocení: velmi dobře 
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